
 

 
 

Møtereferat fra møte i Delprosjektledermøte 11. mai 2018 
Velg et element. 

  

Medlemmer 
til stede 

Bjørn Sjøvold 
Thor Hals 
Erik Mogens Unaas 
Ståle Ruud 
Gry Sjødin Neander 
Hans Petter Vammeli 
Petter Schou 
Olav Breivik 
Øivind Olafsrud 
Betty S. Hvalsengen 
Georg Smedhus 

Varamedlemmer 
til stede 

 

Forfall Anne Lise Ringerrike,  
John Andrew Firing 

Tillitsvalgte Jelena Poljak Ljesnjanin   
 

Hovedverneombud Forfall 
 

Andre 
 

 
 

Møtesekretær Per Sturla Wærnes 
 

Møtested, dato Trøgstad Kommune 11.05.2018 
 

 

Konklusjoner Ansvar Frist 

1. Velkommen v/Bjørn 
 
Møtet ble innledet ved en kort presentasjonsrunde 
 

  

2. Presentasjon ny rådmann Georg N. Smedhus 
 
Georg vil besøke de ulike ledergrupper i kommende uker og snakke 
med Rådmenn og ordførere. Han er opptatt av en åpen 
samarbeidsorientert og utviklende kultur. 

  



Han påpekte også betydningen av å fremme en sak til fellesnemda 
knyttet til delegasjoner som gir handlingsrom til å arbeide effektivt og 
målrettet. 
   

3. Status i det enkelte delprosjekt v/delprosjektleder 
 
De ulike delprosjekter redegjorde kort for status i det enkelte 
delprosjekt. 
 
 
Konklusjon: 
Når delprosjekter inviterer inn ressurser til foredrag eller andre 
kompetansehevende tiltak så burde vi melde det til prosjektstaben 
som lager en samlet oversikt til delprosjektlederne. 
 
Utvidet delegasjon fra fellesnemda ble drøftet som svært viktig at blir 
behandlet snarlig. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 
 
Prosjektstab 

 

4. Fremdriftsplan v/Bjørn 
 
Bjørn presenterte fremdriftsplanen. Dette er et diskusjonsgrunnlag 
som skal landes snart.  
Det ble drøftet muligheten for å samle personalressursene i de fem 
kommunene tidlig. 
Det er mulig at man velger å benytte et eksternt byrå til å 
gjennomføre kartleggingssamtaler med aktuelle kandidater til 
toppledelsen. 
 
Konklusjon: 
Møtedeltagere er glad for at denne fremdriftsplanen kommer opp. 
Den gir et samlende perspektiv på utvikling i prosjektet fremover. 
 
Kom med innspill til planen. Denne behandles nå videre i 
styringsgruppa og deretter til fellesnemda. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 

 

5. Prosessbeskrivelse v/Per Sturla  
 
Det ble presentert betydningen av å følge en strukturert prosess for å 
oppnå kvalitet i prosjektarbeidet i delprosjekter og i arbeidsgrupper.  
 
Et kritisk virkemiddel for å nå resultater er bruk av 
anskaffelsesprosesser og anskaffelsesfaglig kompetanse. 
 
Prosjektstaben presiserte at vi er tilgjengelig for delprosjektene. Bruk 
ressursene som der finnes aktivt.  
 
Konklusjon: 
Arbeidsgrupper må følge en strukturert prosess. Det er svært viktig 
for å sikre kompetanse og kvalitet i gjennomføringen av 
prosjektarbeidet. Det vil sikre nytenkning og et faglig godt 
beslutningsgrunnlag. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 
 

 



Prosjektstaben vil komme ut med en mal for prosessen kommende 
uke.  
 
Anskaffelsesfaglig kompetanse må kobles på straks behovet for eller 
sannsynligheten for at delprosjektene skal bruke penger. 
Prosjektstaben etablerer nye rutiner, retningslinjer og etisk reglement 
for dette arbeidet kommende uke.  
   
Ta kontakt med og benytt dere av prosjektstabens ressurser innen 
JUS anskaffelser, digitalisering, HR, prosess, gevinstrealisering, 
interessent analyse, risikoanalyse mm. 
 

Prosjektstab 
 
 
Alle 
 
Prosjektstab 
 
 
Alle 

6. Eventuelt 
 
Rapportering til fellesnemd 
Det ble redegjort for mal for rapportering til fellesnemda.  
 
Konklusjon: 
Rapportering til fellesnemda sende Bjørn Sjøvold  
Frist 15 mai 
 
Valgkretser 
Ny valglov paragraf 6 må klarlegges 
 
Konklusjon: 
Olavsrud avklarer dette med departementet til neste møte. 
  

 
 
 
 
Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
Øyvind 
Olavsrud 

 

 


